
REPUBLIKA E KOSOVESO REPUBLTKA KOS(ryAO REPUBLIC OF KOSOVO

KOMUNA E FERIZAJT. OPSTINA UROSEVAC. MUNICIPALITY OF FERIZA,,

ZAPISNIK 312025

OdrZan na 3. redovnom sastanku OPF-a 26,03,2025. godine, u 10:00 iasova u Kancelariji za sastanke

gradonadelnika, pod predsedavanjem predsedavajuieg OPF-a Xhavit Zaiqi, u prisustvu njegovih dlanova,

nevladinih organizacija i sluZbenika za informisanje.

Sastanku su prisustvovali:

1. Xhavit Zariqi, predsedavajuii;

2. Arian Imeri, dlan

3. Lumnije Morina, dlan;

4. Mimoza Pajaziti, ilan;
5. Lulzim Abazi, dlan;

6. Brahim Osmani, dlan;

7. Shqipe Jashari, dlan;

8, Hatixhe Bungu Qerimi, dian;

9. Flamur Istrefi, dlan.

Direktor direkcije;

L Sabri Murseli - direktor za imovinu, katastar i geodeziju'

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Pozdrav za prisutne, dlanove OPF-a, civilnog druStva, direktore

direkcija, podinjerno 3. redovni sastanak OPF-a, verujem da ste dobili materijal na vreme i Zelim vam

dobrodo5licu na sastanak OPF-a i predlaZem ovaj dnevni red:

Dnevni red:

1 . Potvrda ude56a na sastanku QPF-a;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka OPF-a;

4. Predlog - Odluka o progla5enju od op5teg interesa dela katastarske parcele; 721-0KZ Nekodim

powsine 1426 m2 privatnog Poseda;

5. Izve5taj o radu 2a2024. godinu;

6. predlog - Odluka o progla5enju od opSteg interesa dela katastarske parcele; 3536-0, 3093-0 i

lOZ3-g KZ Uro5evac, privatna svojina, radi zamene sa delom katastarske parcele'180-10 KZ Jerli

Talinovac, vlasniStvo Op5tine UioSevac;



7. Predlog - Odluka za poni5tavanje Odluke broj 01. broj 96 od 27.Q9.2024.

8. Predlog - Odluka o prenosu sredstava vlastitih prihoda od2024. do2025. godine;

9. Predlog - Odluka o odreclivanju lokacije, za osnivanje - privremenu izgradnju kancelarija

Qrganizacije ,,Prijatelji porodice Bajden - Uro5evac;

10. Predlog - Odluka za proglaienje od opSteg interesa dela katastarske parcele; 835-0 i 834-0 KZ

Donj e Nerodimlj, privatno vlasni5tvo;

11. Predlog - Odluka o odredivanju lokacije zaizgradnju Spomenika palog boorca,,GEzim Sahiti" u

selu Pojate;

12. Predlog - Odluka o odredivanju lokacije zaizgradnju objekta za potrebe me5tana sela Slivove;

13. Predlog - Odluka o odredivanju lokacije zaizgradnjuBiste mudenika,,HysniKajtazi";

14. Predlog - Odluka o odredivanju lokacije zaizgradnju spomen-plode nestalom licu rata Rrustem

Rrustemi;

15. Predlog - Odluka o odobravanju Memoranduma o razumevanju izmedu Danskog savelaza

izbeglice i Op5tine Uro5evac, i

16. Razno.

Taika I

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - iodnimo sa prvom tadkom dnevnog reda, Poivrda ude56a na

sastanku OPF-a, svi smo prisutni.

Taika 2

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Ima li neko da Leli da raspravlja o dnevnom redu?

Brahim Osmani - hvala predsedavajuii, pozdrav svima, traZio sam da se odgodi ova tadka dnevnog reda

koja je za Slivove sa ovog sastanka, jer su stanovnici podneli peticiju zatalku l2 za Slivove, Predlog -

Oatuka o odre<livanju lokacije za izgradnju objekta za potrebe stanovnika sela Slivovo , znadi talka 12 zbog

nezadovoljstva, ilida imaju u selu i veliki deo je smatrao dato nije potrebna lokacija, aostalisu mislilida

je potrebno, onda kada imamo takve nesuglasice, ja sam mislio da oni koji su izdali peticiju da to donesu u

ikupstinu, u vezi sa tim a zajedno sa direktorom i gradjanima i da donesu zajednicki kompromis, hvala.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Hvala, Brahime, nisam video peticiju, nisu mi doneli ovu peticiju,

ali sam duo da postoji nezadovoljstvo da su neki za, aneVi nisu, razgovara6emo o tome i doneti u skup5tinu

pa iemo videti.

Lulzirn .dbazi - Oni momci su mije dali i ja sam doneo peticiju.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- iuo sam da postoji nezadovoljstvo Sto su neki za, aneki nisu, ali

mi to nisu doneli u pisanoj formi, razgovaralemo o tomE, odneti u skup5tinu i videti da li moZemo da

uklonimo, neko drugi?

Lulzim Abazi- Ova peticija je protokolirana, ali ne znam zalto ie nisu doneli.

Arian Imeri - Direktore, ,Ja li 6ete nam objasniti u vezi sa ovom peticijom?



Sabri Murseli - NiSta mi nije stiglo, lokacija je u dvoriStu dZamije, na glavnom je putu, tu nema ku6a,

pitam se za5to postoji peticija, ali barem po5to postoji peticija treba da je razmotrimo i donesemo odluku,

barem sam mislio da po5to nema peticije u skup5tini, treba je ukloniti.

Predsednik OPF-a Xhavit Zariqi - Niko mi nije podneo peticiju, joS neko?

Sabri Murseli - predsedavaju6i, imam dva predloga ako mogu, na pro5loj sednicijedan predlog jebio za

dugorodni grant za kamenolom u Cernile, ova Orona koja ga ima i ako se rok ne produZi, te garancije 6e

biti izgubljene, ministar je napravio plan kratkorodno do l5 godina, to je kratkorodni Predlog-Odluka- 0

Plan je katkorodni Predtog-Odluka-0 7l 5-2,715-3,704-0,708-0 i 714-0 KZ C€milla, zakupnina je 150,00

€, cenaje mesedna podetna cena, cena se odreduje kojaje najvi5a, pa sam predloZio da to prode u skup5tini,

jer mije kompanija napravila kompromis i iako je kompanija napravila kompromis ministarstvo nije dalo

licencu za kamenolom u C€rnile, ako to ne uradimo sada, to je u izbomo vreme i ne radimo ni5ta do sledeie

godine, tako da nisam video razlogza pripremg imam i talkuzapvtza selo Greme, parcela je progla3ena

od javnog interesa.

Predsedavajudi OPF Xhavit Zariqi- Oba ova predloga ostavljam za slede6u sednicq neko drugi, da li

ste za usvajanje ovog dnevnog reda sa ove dve dodatne tadke predloZene skup5tini, koje za?,hvala,7

glasova z4 0 protiv, Q uzdrZanih, tako da prolazi, nastavljamo sa tadkom II[.

Taika 3

Predsednik OPF-a Xhavit Zariqi,-Nastavljamo sa usvajanjem zapisnika sa prethodnog.sastanka OPF-a;

Da li neko ima komentar na zapisnik sa prethodnog sastanka? Odigledno nema. Da li ste za iodobrenje

zapisnika sa prethodnog sastanka? Hvala. 7 glasova za, 0 frotiv, 0 uzdrZanih. Tako da ptolazi. Naqtavimo

sa IV tadkom dnevnog reda.

Taika 4

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zaiiqi.-Predlog - Odluka o progla5enju od op5teg interesa dela

katastarske parcele; 721-0KzNekodim povr5ine 1426 m2 privatnog poseda, direktore; moZete li nam to

objasniti?

Sabri Murseli - Da predsedavaju6i, ovaj predlog je vei bio u skup5tini, ima veze sa DAKON-om, to je

parcela u Nekodimu koja je blizu pruge i dZamije, forma razmene ie biti za trospratnicu, koja je y Eradq

tako da je to novi oblik razmene i progla5ava se dalje od strane ministarstva, procenjuje se u javnom

interesu i procenjuje se dalje od strane ministarstva, hvala predsedavajuii.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Hvala ima li nekoga o demu trebarazgovarati?

Fljamur Istrefi - Hvala predsedavajuii, ova tadka se pojavljuje tredi put, na redovnim sednicama, moj

stavje isti,ja sam protiv da se tako nesto de5ava,jer sam rnislio da nije Skup5tina op5tine ta kojaje

izvriila zamenu imovine sa koeficijentom izgradnje, ali sam mislio da to treba preneti Direkciji za

urbanizam da preispita sve legalne puteve i da li je to za dozvolu, dali ne za ovu Skup5tinu, prvi put da to

nije na5a nadleZnost, hvala.

Sabri Murseli - Bilo bi dobro da je direktor urbanizma imao Uredbu o bonusima koja mu je nalagala da

direktno prati proceduru i prode u skup5tinu, sad kadje do5lo ad hoc u skup5tinq a po zakonu

ministarsivo ima obavezq jer nam obeste6uju imovinu novom imovinom, ni5ta drugo, hvala'



Brahim Osmani - Ovo je treii put da se ova tadka dnevnog reda pojavljuje u skupStini i nema zakonske

osnove da joj skupStina da pravo glasa o tome, dak i pro5li put smo rekli da je to jedna od mnogih dobrih

stvari, ali nemamo pravo da damo zemlj i5te koje je dato za podvoZnjak, bolje da smo napravili re5enje pre

dve godine, a ne nakon druge dve godine, reii daje to dobro, a da to ne treba sada da se razmene

neketnine i sve nekretnine su date, date su na kori5tenje, i ne znam da lije ostalo nesto sto nije

zamenjeno, a sad Zeli5 da radis daj prilikq pa hajt ostavi skupstini, nema zakonskog osnova da skupstina

da zemljiSte na zamenu, nemamo zakonski osnov da mi to odobrimo, ali nema pravnog osnova i po koliko

tadaka nam je vratilo ministarstvo koliko je tadaka vratilo direktore, hvala.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Za,riqi- Hvalq ima li nekoga daruzgovaramo?, izvoli Arian!

Arian Imeri - Hvala predsedavajuii, Sto se tide ove tadke, mi u skup5tini smo iskoristili taj deo, mi smo

ga uzeli, kao skupStini to je u interesu nasih koristi i opstina ne daje nikakvu drugu imovinu i poSto j u je

ianije koristila, boljeje da to odobri sa pravnog aspekta i po5to op5tina radi tako ne5to po prvi put i da

poSaljemo tako nesio-kod ministarstva ida to po5aljemo i da to ne usvoji i da to ne odobri ministarstvo ili

ako odobri to vidim kao korist za naSu op5tinu, hvala'

Predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Hvala ima li drugih za diskusiju?

Shqipe Jashari -.Da damo dgzvolu, ako je prvi put, op5tina ie nastaviti onu staru pridu, osim Sto nema

zakonskog osnova za druge graClevinske kompanije, oni 6e doii i konkurisati za gradevinske dozvole,

sada 6e cela opltina dati dozvolu za nadgradnju, plus bezobzirana uslove gradnje, kakoje ovazgrada

izgradena, Stojejedna od dobrih, ipak ko preuzima odgovbrnost u sludaju neke prirodne nepogode, za

ovu nadgradnju, zaito treba pro6i kroz skup5tinu, neka preuzme odgovornost Direkcija zaurbanizam i

ako smatra da je u redu ali kako ste to doveli, kako ste to eksproprisali?

Sabri Murs eli-Zastone.treba da prode kroz skup5tinu.

Shqipe Jashari - Jer nema pravnog osnova, direktore, recite mi po kom pravnom osnow treba da

izdamo gradevinsku dozvolu.

Sabri Murseli - Zakon, gradevinsku dozvolu mora izdati direkcija za urbanizam. koeficijent je odreclen

zakonom, utvrden je MDP, MDP je suspendovan sada, sada po zakonu o izgradnji, maksimalni

koeficijent je koeficijent 7, ako je veii od koeficijenta 7 ne sme prekoraditi, da bi im dali nadoknadu, oni

moraju priznatipravo na kompenzaciju za nedostatak bonusa, moraju priznati pravo na bonuse, opStina

ima pravo daizdadozvolu za jedan ili dva sprata, i ako koristi bonuse, dobija pravo da koristi deo

gradevine, a da stambena jedinica u graclevinskom delu dobije deo zemlji5taozalto to ne bi biio uradeno

kada uzimate 14 arizemlje bezplatanja, a uzima stambenu jedinicu vrednu 40 hiljada evra.

Fljamur Istrefi -Zailto nisi stavio bonuse da bude lak5e da prode, da nastavimo dalje.

predsedavajudi Skup$tine opStine, Xhavit Zariqi-Zafito ste to doneli u skup5tinq kada znate da

skup5tina ne moZe da daje dozvolu, skup5tina nije nadleZnazaovq posao, niti ima pravo da uzima

imovinu i daje prostor zaizgradniu, gvaj posao nigde ne piSe, ovaj posao nema smisla, ne bi trebalo da to

dovodite ovdeda napravie gresku naovaj nadin i {va puta ste to uradili i to ste uradili pogresno a opet

hoiete da nam jo5 jednom dokaZete a znamo da je potpuno pogre5no, nije stvar da skup5tina op5tine



nekome daje grailevinsku dozvolu nakon odobrenja graclevinske dozvole koja ima 22 sprata i tri sprata uz

dozvolu SkupStine, kadaznate da skup5tina to ne moZe odobriti i da se skup5tina moZe kolektivno strpati

u zatvor i da jedno ne moZe jer je odgovornost 41 lica" ajde da se smejemo na radun skupstine, ne budite

smesni nismo mi zivotinje i da se prema nama ponaSate kako ho6ete, ja sam protiv ovog predloga.

Sabri Murseli - Postavljam vam pitanje? Kako ste odlukom dali zemljiSte "Tefiku Qangi" a po zakonu

niste imali pravo, sada me terate da otvaram druge teme, ako znale da ova tadka nije u redu, ukinite je u

potpunosti.

Predsednik OPF-a Xhavit Zariqi- Ako smo pogre5ili, mi 6emo odgovoriti i reii da to nije naSa stvar,

to nije posao skupStine, trebalo je da se konsultujemo o ovoj tadki, a ne da je iznosimo ito vei dva puta,

videli ste da ne prolazi, ja sam protiv toga, ima li joS nekog da raspravlja?, izvoli!

Lumnije Morina - Po5to je ova tadka doneta u OPF-u i vei tre6i put dolazi ovdje, dobro je da damo

priliku i dobijemo mi5ljenje ministarstvu, a ako je nezakonito, ministarstvo ie ga vratiti.

Predsednik OPF-a Xhavit Zariqi- Ne, jer ako svako Zeli daizgradi zgradu sa 5 ili viSe spratova i da

nam nekoliko ari zemlje ili 50 ari ili hektar, to nema smisla, to se ne tide nas.

Lumnije Morina - Bilo to ispravno ili ne, Zelim im dati

oceni, hajde da probamo.

Predsednik OPF-a, Xhavit Zariqi- U redu onda'

Ko je za 4, protiv 5, ne prolazie, nastavljamo sa tadkom

priliku i dobiti mi5ljenje ministarstva da to

5, nastavljamo sa tadkom 5.

Tadka 5

predsedavajuii OPF-a Xhavit Zariqi- Izve5taj o radu za2024. godinu, da li postoji neko ko bi Zeleo da

razgovarao pitanju lzveStaja o radu kojije dostavljen skupStini, ne, nastavljamo sa VI tadkom dnevnog

reda.

TaCka 6

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka o progla5enju od op5teg interesa dela

katastarske parcele; 3536-0, 3093-0 i lO23-9 KZ UroSevac, privatna svojina, radi zamene sa delom

katastarske parcele 180-10 KZ Jerli Talinovac, vlasni5tvo Op5tine UroSevac, izvoli direkore!

Sabri Murseli - Ovaj predlog - Odluka o progla5enju od op5teg interesa dela katastarske parcele; 3536-0,

3093-0 i 1023-9 I(Z Uro5evai, privatna svoj ini, radi zamene sa delom katastarske parcele I 80- I 0 KZ

Jerli Talinovac, vlasni5tvo OpStine Uro5evat, a isti sluZe u javnom interesu "a 
pro5irenje saobradajnice "

Riza Goga ,' i "Rifat Kukaj" koji se povezuju sa glavnim putem "Enver Topalli" sa altemativama koje

oslobacla]u pristupni put i da smo za ovu tadku obav"Steni da postoj i peticija, ali nam joS nije stigla iz

prijemne kancelarije, dekamo peticiju pa iemo videti da li ie proii ili ne.



predsedavaju6i OPF-a Xhavit Zariqi- Hvalq ima li nekoga darazgovara? Ne, ko da to prode za

skup5tinu, hvala 6 glasova za, I protiv, 0 uzdrZanih, pa prolazi, nastavljamo sa VII tadkom dnevnog reda'

TatlraT

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka za poniStenje Odluke br. 0l ' br' 96 od

27.09.2024, koja je ovo odluka, direktore?

Sabri Murseli - Red je o odluci koja je doneta za Komoglavo, gde su stanovnici imali problema jedni sa

drugima na tamo5njem groblju, deo je podeljen odlukom skupStine sa parcele groblja na stambenu

parcelu, stanovnici su imali problema jedni sa drugima, imali smo Zalbu, i traZili smo da ne poni5te ovu

odluku, ali oni su se fulili, ali bi bilo dobro da to raspravimo, da uradimo analizu na terenu i raspravljati o

tome i donijeti meritomu odluku, tako da nijedna strana ne bude o$te6ena.

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- Dok nije donesena preliminarna odluka i date linije zaizgradnjv,

objekat je izgraden, linije za parking su pripremljene, a sada se neko seti da poni5tite odluku skupStine, to

zaista nije normalno, apsolutno nije normalno i ne treba da se slaZemo, svaki put kada se neko Zali, mi

treba da budemo protiv ove odluke, mi treba da budemo protiv ove odluke, mi treba da budemo protiv ove

odluke, polto se neko seti i kaZe da je tu bilo groblje, verovatno je tamo i bilo groblje stotinama godina

unazad,nema smisla doCle neko iz drguog naselja i kaZe tamo gde je bilo groblje, gde pi5e u imanju i

katastru da postoji groblje?

Sabri Murseli - Tako pi5e u imovinskom listu, ali kada je donesena prva odluka, izaSli su na teren da

provjere i utvrcleno je ia tamo nema groblja, treba da odludimo za ili protiv, da odludimo direktno'

Predsednik OPF-a Xhavit Zelriqi- Dakle, ova odluka se ne raspravlja u skupStini'

Taika 8

predsedavajuci OpF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka o prenosu sredstava sopstvenih prihoda od

2024. do 2025. godine, direktore, mozete li nam reii nesto o ovom predlogu?

Sebahate Sadiku - pozdrav svima predsedavajuii, tokom 2024. godine imali smo vi5ak sopstvenih

prihoda i to je 31. mart, datum kada obidno donosimo ovu stavku na skupStinu, posto imamo zakonske

rokove koji su trebali da se iznesu na sednicu, moZda ie biti nekih promena' ali do sada imamo ove

prihode , ,tutr$ civilnog ili nedeg sto smo ostvarili u meduvremenu moZemo izviSiti ispravku odluke,

ako dode neka primedba, trenutno su to prihodi koje treba da ostvarimo, po5to je ukupan iznos vi5ka

ukupnih prihoda 2a2024. godinu 2.277.102,28 koji smo odludili da prebacimo u kategoriju roba i usluga

g51.175,28€,28 cent, kapitalna ulaganja 431.927,00€, komunalni troskovi Imamo i 150'000,00€ u

projektima koje smo odludili da prenesemo i trazili da se ovaj predlog prode u skupStini, ako biste imali

moguinost da to iznesemo kao tadku dnevnog reda, prenos prihoda u skupstini, hvala'

predsedavajudi OpF Xhavit Zariqi- Hvala, da li ste da prode za skupstiiru? Hvalq 7 glasovaza,0

protiv, 0 uzdrzanih, tako da prolazi,nastavljamo sa x tadkom dnevnog reda.

6



Taika 9

predsednik OpF-a Xhavit Zariqi- predlog - Odluka za odre<livanje lokacije, za privremeno osnivanje

- izgradnju kancelarija Organizacije ,,Prijatelji porodice Bajden - UroSevac, izvolte!

Sabri Murseti - predsedavajuii, radi se o zahtevu za predlog-odluku za odreclivanje lokacije, za

privremenu izgradnju kanceiarija Organizacije ,,Prijatelji porodice.Bajden - Uro5evac", uglavnom za

delatnost udruZenja od 200m2lsamo ,akanielariju, za projekat od 10 godina, deo prenosa nije

predstavljen, to ie sami srediti.

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Da li ste da to usvojimo za skup5tinu? Hvala, 7 glasova za, 0

protiv, 0 uzdlZanih, tako da prolazi, nastavljamo sa X tadkom dnevnog reda,

Taika 10

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka o progla5enju od opSteg interesa dela

katastarske parcele; 835-0 i 834-0 KZ Donje Nerodimlje, privatno vlasni5tvo, izvolte direktore!

Sabri Murseli - predsgdavajuii ovaj predlog - Odluka je predlog Seoskog veia mestana sela Manastirc,

imali su problem medu sobom prosle godine, nije da nema dovbljno prostora, alija sam se time bavio i da

su naselja imali sukob medu sobom, imali su sukob medu sobom prosle godine, pa nakon konsultacija u

selu ko je direktna osoba iz ovog sela, oni su spremni da daju dve parcele iz ovog selaza groblja t hektar

i 20-30 ari ili tako nesto ako se ne varam zacelo selo Manastirc pa bih ja predlozio da se konsultuju za

ostalo ovo, ali tamo nema veze sa kucama gde su Ismajli i tu blizq postdi procena, ali zavisi kolika je

vrddnost ovog imanja, zavisi kolika je vrednost ovog imanja oko puta, ali znamo da je to problem sela

Manastirc i da su imali dosta problema, ja sam se bavio ovim i da su imali sukobe medu naseljima pa sam

mislio da to treba da procle i to odobrimo, hvala

predsednik OpF-a, Xhavit Zariqi- Direktor, kakva je etika u Manastircu, dati zemlju i uzeti zemlju u

Neredimlju, kakva je etika, on je Zeleo uzeti zemlju oko asfalta u Nerodimlju, a dati je u Manastircq ovo

nema smisla, postoji razlogzasto je uzeo zemlju u Neredimlje, postoji tazlogzaSto je uzeo zemlju u

Neredimlje, znam tadno, ovo nema smisla.

Sabri Murseli - Sabedin Muhaxheri se samo osedao lo5e da pokvari odnQse sa selom jer je imao 20 ari

zemlje, rekao je: "Ne Zelim probleme, ako selo Zeli ovo, ja neiu upropastiti selo, i ako se to ne ostvari,

nema problema."

Predsednik OPF-a Xhavit Zariqi-Zalto je podneo zahtev?

Sabri Murseli - On nije uputio zahtev, ve6 je to udinio seoski predsednik Abdurrahimi'

predsedavajuci oPF-a Xhavit z,Jiqi- Ima li ko da razgovaramo?

Fljamur Istrefi - predsedavajudi, materijal se dostavlja kasno i nepotpuno, i ovde vrlo poseban nacrt' ni

danas namemo nisu stigli obrisi, tj. nedostaju, bilo je mnogo tadaka, ovo je tendencija da se prede u tisini,



drugo je da govorimo o imanju, da je ovo imanje livade 5. kategorije i Sta je to, sa putem ovde koji se

gradi, da postoje kude i put koji je kategorisan oko puta, koji je najbolji put i imanje koje postoji u

Nerodimlju, znam Sta 6e se desiti u Nerodimlju kojije drugi cilj, buduCnost, oko tog puta, ali direktor je

na kaju mandatq bolje je da se ne petlja5 sa matematikom, kuie nisu tu, kod 7. nisu kuie, a ja moram da

razjasnim situaciju sa njimq a sad moram da se ukljudim u raznenu, i sa privremenom vladom koja je

donela odluku i dozvolila da koriste tu imovinu, ovo se desava vi5e iz ljutnje, ako Zeli5 da re5i5 problem,

ako ho6e5 dato uradi$ a ne kao d aimaju problem kako si izabrao najbolju neketninu, ja sam protiv

toga.

Predsednik OPF-a Xhavit Zariqi- Razumno je'

Sabri Murseli -Najrazumniji od svih je.

F'lamur Istrefi - predsjedavaju6i, Oni ho6e da uzmu imanje, a mi samo pravimo probleme, nevolja pravi

probleme, tamo ima 6 porodica, 6 kuia, direktor tikahe da nekome napravi5 reSenje, a ima re5enje tamo, a

da napravite probleme nekome.

Sabri Murseli - predsedavajuii, napravili smo reSenje sa opStim interesom i eksproprisali smo ga, naSli

smo kod budZeta i eksproprisali ga, sa opStim interesom smo ga eksproprisali, to smo precizirali, platili

smo onoliko koliko bi ministarstvo vredelo i mi smo to eksproprisali, eksproprisali smo, platili smo

nekome zemlji5te i obe5tetili ga, nismo mogli da ga ramtenimo i nismo ga pustili u eksproprijaciju, ali

nismo ga pustili u projekat bez resavanja ovog problema i mi smo i5li sa eksproprijacijom, to nije u MDP

a planirali smo za groblja, Fljamure, posao groblja nije delo pojedinca, kvartovi su imali problem jedni sa

drugima jer ima oko 5-6 kuca medjusobno, dosli su u spor i hteli da ekshumiraju lice, uzeli su to direktno

uz posredovanje mesne zajednice,mi sami kao mesna zaiednica, medjusobna zalednicakonsenzus, da ako

opstina sprema plac zacelo selo da oni tu ostanu bolje da idemo sa eksproprijacijom, a mi nastavljamo

dalje, nasli smo novu budzetsku Sifru i zamenilije novcem i to prodajemo kao temu i da je budzet

odobren u septembru, evo I hektar i l0 ari, zamena je uklonjena, tu ce biti uklonjena osnova zaceomelar

i samo ce bitiuklonjena osnova eksproprijacije, radimo precimost iodobravamo je samo za

eksproprijaciju.

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Ja sam za eksproprijaciju, da li ste sigumi da reba da ide u

skup5tini?, ivala,T glasova za, 0 protiv, 0 uzdrZanih, tako da prolazi, nastavljamo sa XI tadkom dnevnog

reda.

Ta6ka 11

predsedavaju6i OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka za odredivanje lokacije zaizgradniu

Spomenika palom borcu,,Cezim Sahiti" u selu Pojate; Jeste li sigurni da ide na skup5tini? Hvala,T

glasova za, 0 protiv, 0 uzdrZanih, tako da prolazi, nastavljamo sa XII tadkom dnevnog reda'

Taika 12

predsedavajudi OpF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka o odreclivanju lokacije zaizgradnju objekta za

potrebe stanovnika sela Slivovo;



Sabri Murseli - predsjedavajuii, bilo bi dobro vidjeti peticiju na sednici i videti Sta su traZili, nalazi se u

dvoriStu dZamije.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Da li ste za to da usvojimo u skup5tini? Hvala, 8 glasova za, 0

protiv, 0 uzdr1anih, tako da prolazi, nastavljamo sa XIII tadkom dnevnog reda.

Taika 13

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Predlog - Odluka o odredivanju lokacije za izgradnju Biste

palom borcu "HysniKajtazi', da li ste d ase usvojiza skupStine?, hval4 8 glasova za, 0 protiv, 0

uzdriaruh,tako da prolazi, nastavljamo sa XIV tadkom dnevnog reda.

Taika 14

Predsedavaju6i OPF-a Xhavit Zariqi - Predlog - Odluka o odreclivanju lokacije zaizgradnju spomen-

plo& za nestalog ratnog veterana Rrustema Rrustemija, ima li rasprave, jeste li sigurni da ide u

skup5tini?, hvala, 8 glasova za, 0 protiv, 0 uzdrZanih, dakle sa tadkom XV, nastavljamo dalje.

Taika 15

Predsedavajuii OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka o usvajanju Memoranduma o razumevanju,

izmectu Danskog saveta zaizbeglice i Op5tine Uro5evac, i

Sabri Murseli - predsedavajuii, u procesu sam ovog Predloga - Odluke o usvajanju Memoranduma o

razumevanju, izmedu Danskog saveta zaizbeglice i Op5tine UroSevac, je zaizgradnju objekta u Dubravi

za Rome, A5kalije, Egip6ane, u iznosu od 50.000 evra, dok je ostatak Danskog saveta, cilj ovog

memoranduma je da opi5e oblast saradnje izmedu Danskog saveta zaizbeglice i Op5tine UroSevac. Swha

ove saradnjeje legalizacija uslova za sufinansiranje i saradnju na projektu koji ima zacilj obezbedivanje

odrZivih stambenih re5enja i omoguiavanje socio-ekonomske inkluzije za porodice povratnika Rom4

A5kalija i Egip6ana, kao i socijalno ugroZene porodice u op5tini UroSevac. Isplata iznosa navedenog u

memorandumu izvr5ide se preko Sifre budZeta 53567 u2026. godini, ude56e u projektima sa donatorima

za investicije, ima li rasprave, da li ste pro5li u skup5tini?, hvala 8 glasova za, 0 protiv, 0 uzdrZanih, tako

da prolazi, nastavljamo sa XVI tadkom dnevnog reda.

Taika 16

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Razno, ima li nekoga o demu treba razgovarati? Ne, onda vidim

daje ovaj sastanak OPF-a zatvoren, hvala vam na ude5iu.
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